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PROTOKÓT. I,{R 35/04
Z POSI E I)Z E IVIA KOM I SJI RE T4/IZYJ I,í E J

W D^{I(l 04 sierpnia 2004 roktt.

Kornisja Rewizyjna rozpoczgla posiedzenie o godzinie 15"" w skladzie
wg listy obecnosci stanowi4cej zalqcznlk do niniejszego protokolu, wg
nastgpuj 4cego porz4dku :

l. Rozpatrzenie sprawy ..Rekordu" w Jpdrzejowie.
2. Sprawy róZne.
3. Odczytanie dwóch poprzednich protokolów dotycz4cych dzialalnoSci

ZW]K

Na wstgpie Przewodniczqcy przywital wszystkich radnych przybylych na
posiedzenie kornisji i zaproponowal, by rozpoczqó od wysluchania
przedstawicieli Zarz4dt Spólki,,Rekord".

Ad. 1
Pan Przewodnicz4cy przywital nowo przybylych goéci {. Pana Syndyka

Józetá Dejczera wraz z towarzyszqcq przedstawicielk4 Zarz4dv Spólki.
Rozpocz4l Pan Syndyk mówi4c, 2e Firrna nadal istnieje, zajrnuje ll3
powierzchni a wlasciciel Pan Ptak za24dal zaplaty za catoéc Plac4 36 tys. zl w
ci4gtr roku, a pozostala kwota to 70 tys. zl. JeSli Spólka zaplaci caloSó podatku
wówczas bpdzie rnogla nadal uytkowaó lokal. Zaloga Spótki podpisala swojego
rodzajv ..cyrograf', 2e jak braknie pienipdzy to beda plació z wlasnych
funduszy. Poniewa2 Spólka postawiona jest w stan upadloSci, ..nie mogp, jako
Syndyk uzyskaó znik4d pomocy. Wystosowalem pisrno o pomoc do rozmaitych
instytncji tj do Ministra Skarbu, Rolnictwa i Przeksztalceí WlasnoÉciowych, ale
rrie rnaj4 oni pieniq dzy dla Syndyka".
Zaistniala rno2liwoSó przeksztalcenia firmy prowadzonej przez Syndyka w
nowy podrniot. Propozycja taka zostala wysunipta przez prywatnego
przedsipbiorcp z Jpdrzeiowa. Prywatny wlaéciciel rnóglby prowadzió firrng na
wlasny rachunek i rnógtby korzystaó ze wszystkich Srodków strukturalnych,
które s4 przewidziane dla tak prowadzonel dzialalnoéci.
Dlatego potrzebuj4 ok. 50 tys. zl, aby zaplació zalegle podatki (które kiedyÉ
byly umarzarre, a po zmianie przepisów w 2003 roku juZ nie moge byó) by nie
przekazywaó tego balastu nowemu wlaécicielowi. Jeéli Komisja zadecyduje, ze
rnoZe pornóc to juz w III kwartale tego roku tno2na by bylo przeksztalció firmE
w now4 jednostkg gospodarcz4. Nale|y dodaó,2e wlaíciciel szanta2uje zarzEd,
2e je2eli nie b9d4 plació on doprowadzi do zamknigcia zaktadu( jak to mialo
miejsce w maju, setka ludzi stracilaby zatrudnienie, gdy2 utrata rynków w Dani
jest równowalna z zakonczeniem dzialalnoSci). Nalezy takhe podkreSlió fakt, 2e
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finna jest rozwojowa, tno2e zatrudniaó nowych ludzi gdy|jest na tyle pracy dla
ludzi z tego terenu. Kwesti4 kluczow4 jest to, 2e nowy wlaSciciel nie chce
przejqó firmy z istniej4cyrn dlugiern.
P.S.Barariski:..Chcialbym wiedzieó ile w przyblizeniu zajrnujecie
powierzchni?"
Syndyk: ,,Zajmvjerny 2,5tys m', cala powierzchnia zajmuje 5 tyS m2"
P. Chalupka: ,, Za co Rekord faktycznie placi?"
Syndyk: ,. Mieliérny plació podatek za to, co zajrnqelny, a reszta miala byó
LlrnarzaraprzezUrz4d Miejski, ale po zmianie przepisów UrzEd nie rno2e tego
czyrrió. Corniesipcznie placirny Panu Ptakowi 50A zl czynszn."
Przewodnicz4cy Komisji: ,Czy poza podatkiem Pan Ptak coS placi?"
Syndyk: ., Nie"
Przewodnicz4cy: ,, To jakim prawem Was prosi o niszczanie oplat?"
Syndyk: ., Swigtym prawem wlasnosci"
Przewodniczqcy: ., O jak4 kwotp konkretnie Paústwu chodzi?"
Syndyk: ,, Wiemy, 2e kwota, któr4podaliSrny napocz4tku rozmowy, d.50 tyS zl
jest rnocno wygórowana, ale 20 tyS to kwota, która by nas zadowolila"
Przewodnicz4cy: ,, W tej chr,vili nie rnozemy nic postanowió. Z Wasz4 sytuacl4
musz4 zapoznaó sip wszyscy radni. Nie jesteSrny w stanie przeciwstawió sig
ternu, co wczesniej sarni postanowiliSrny. lstnieje mozliwoSó zniany uchwaly,
ale rnusi byó ona przyjpta wipkszoSci4 glosów Rady".
Syndyk: ,. To nie musi byó szybko, po prostu chcemy mieó poczucie, 2e
zrobiliSmy wszystko, co w naszej mocy, Zeby zaloga nie rniala do nas pretensji".
Komisarz'. .. Zapornnial Pan, Panie Syndyku dodaó, ze Spdzia wymusza na panu
zarnkniqcie ,.dzialalnoSci" Zadawalalyby nas dwie raty w granicach 20 tyS zl,
aby pracownicy nie rnusieli pracowaó caly rniesi4c za polowp pensji, gdyz reszta
poszlaby na dlugi"
Przewodnicz4cy: ,,A jezeli sip przeksztalcicie to czy jest jakaé wstppna urnowa
z wlaScicielem, 2e nie bgdzie chcial zamknqé zalúadu'l';
Syndyk: ,, Raczej nie, gdyZ w przeciwnym wypadku ponióslby straty".
Przewodnicz4cy: ,,Marl obawp, ze problem z masy upadloSciowej przejdzie na
nowego wlaSciciela"
Komisarz'. ,. Pan Syndyk dla rnasy upadloSciowej nie moZe uzyskaó pomocy,
natomiast nowa jednostka gospodarcza rnoglaby liczyé na wsparcie
Ministerstwa Skarbu w postaci rozmaitych dotacji".
P.S.Barariski: ,,UrvaZarn , ze jest to zastrzyk dla konaj4cego Wy zaplacicie a
on Warn za pól roku podniesie czynsz lub wyrnysli coS innego Zeby was
wykorzystaó. Ja byrn sig zastanowil nad nnianE siedziby. Powiedzieó(
zastraszyó), 2e jak Pan nie zaakceptuje naszych rvarnnków to rny si€
przeniesiemy! Mo2na by sig przeniesó do Sudohr do rernizy, lub do pustego
budynku po Mleczarni".
Czlonkini Zarz4dui ,, A ile tarn jest rnetrów?"
P.S.Baraúski: ,. Ok 800- 900 rn'."
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Czlonkini Zarz4du: .. Kto jest wlaScicielern?"
P.S.Baraúski. ,,Budynki s4 gminne i nie ma przeciwwskazai, 2eby wieS
wyrazila zgodg".
P. Chalupka: ..Nie wiem czy dobrze zf,azumialetn, ale wy przecie| nie tnacie
maszyn!!"
Syndyk: .. Tak, dlatego takie rozwi4zanie byloby mo2liwe, ale pod rz4dani
nowego wlaSciciela, który mohe na ten cel wzi4ó kredyt itd. Syndyk nie ma sk4d
czerpaé fundttszy"
Przewodnicz4cy. ., Reasumq4c S4d wymaga od Pana zakonczenia dzialalnoSci
do koúca Xtl 2004 roku; istnieje kwestia 20 tyé zl, aby nasa upadloSciowa
rnogla przeksztalció sig w nowy podrniot gospodarczy. Zastanowirny sig w
gronie wszystkich Radnych i coS postanowirny w tej sprawie"

Na koniec Pan S. Fiutek stwierdzil, 2e Pan Ptak wykorzystu-je Urzqd Miejski,
który co roku przyznaje ulgp na cal4 powierzchnig budynku, przy czym Zaklad
zajnvje tylko jego czpsó. Przewodniczqcy zakohczyt tp sprawq rnówiEc, 2e
wszyscy Radni zapoznajEsig z ni4 i bgd4 roztnawiaó. Przedstawiciele Zarz4dv
spólki ,,Rekord" podziEkor,vali za wysluchanie i opuScili posiedzenie komisji.

Ad.2
Pan Przewodnicz4cy poinfonnowal zebranych, 2e uzyskal infonnacjg od

Pani PrzewodniczEcej Rady Miejskiel , 2e nie zostala podjgta uchwala
zobligowana ,,UstawE z dnia 24 kwietnia 2003 roku o dzialalnoéci pozytku
publicznego i wolontariacie, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonania
zleconego zadanla". Obligtge ona Bunnistrza do calej procedury umarzania
(rozliczania) dotacji. W okolo wszystkie gminy maj4 1u2 t4 uchwalg
zatwierdzonq.
Dlate go Przewodn rczEcy wysuwa nastqpu-j 4cy wnio sek :

WNIOSEK 1

,,Komisja wnioskuje do Burmistrza o wprowadzenie w miesi4cu sierpniu w
temacie sesji podjpcie Llchwaly do ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o
dzialalnoSci poiytku pubticznego i wolontariacie, sposobu jej rozliczania
oraz kontroli wykonania zleconego zadania".

PrzewodniczEcy przeprowadzil glosowanie i wnios ek przeszedl jednogloénie.

Ad. 3
Zastgpca PrzewodniczEcego Komisji Rewizyjnej odczytal,,Protokól nr

32rc4 z Posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego dnia26 maja 20A4 roku"

Po odczytaniu Przewodnicz4cy zarz4dzil przerwE 15.55-16.00



Po przerwie Pan PrzewodnrczEcy odczytal ,,Protokól nr 33104 z Posiedzenia
Komisji Rewizyjnej w dniu 8 czerwca 20A4 roku"

Po skoúczeniu zapytal radnych czy s4 jakieé pytania dotltcz4ce zagadnieñ
zwiEzanych z ZW|K.

W odpowiedzi glos zabral Pan S. Baraúski i wysun4l szereg pytaú
dotycz4cych tematu.

P.S.Bararñski:
l. .,Jaki jest Fundusz Plac w zakladzie i czy zostal przekroczony?"
2. ,,IJzasadnienie kosztów tak wysokiej ceny wody"
3. ,, Uzasadnienie kosztów poszazególnych taryf'

Nie wierny, jako Kornisja Rewizyjna czy podwyzka ceny wody byla
uzasadniona. Ludzie czekajE od rnaja, czyli od czasu, kiedy zostalo do nas
skierowane pismo w tej sprawie a odpowiedziz naszej strony nie ma. Wedlug
planu pracy rnieliSmy dwa miesiEce na skontrolowanie pracy,,Wodoci4gów" a
minglo cztery a my nadal niewiele wierny w tej sprawie. Panie Przewodniczqcy
jak zatnierza Pan zrealizowaó pismo z Ministerstwa o skontrolowaniu
wodoci4gów?"

Przewodnicz4cy: ,, Po posiedzeniach w czerwcu wiedzieliérny, 2e sprawa
wodoci4gów przejdzie nam na sierpieú, dlatego wnioskqp o zwrócenie sip z
tyrni pytaniarni w trybie pilnyrn do kierownika ZWiK"

P.S.Baraúski: ,, Co ma robió zaklad, a za co rna ptació Urz4d Gniny?"

P.S.Barariski: ,, Czy nie powinien Pan jako Przewodnicz4cy zaruqdqc protokolu
z wykonania prac zleconych przez UM. Widzial Pan taki protokól? Ja nie
widzialem, bo go nie bytol! NaleZy wysluchaó relacji p.Palacza odnosnie
kontroli w ZWiK, czyjest ona juz zakoíczona ? "

Pani Sekretarz: ,, Kontrola, jukq prowadzil p. G. Palacz- audytor, jest
zakonczona, ale brak jest protokolu"

Przewodnicz4cy: ,, Wszystkie paúskie pytania s4 shrszne, dlatego wnioskqp o
zwolanie posiedzenia Kornisji Rewizyjnej z udzialern Bunnistrza w pi4tek
06 08.2004 roku o godz. 8.00 celern przedlozenia protokolu pokontrolrrego p.
Palacza. NastEpnie wniosku.jp o wyjazd do ZWiK, by * trybie pilnym uzyskaó
odpowiedzi na zaistniale pytania"



Przewodn icz4cy uzysk al poparc i e wszystk i ch Radnych .

Posiedzenie zakoúc zono o sodz. 1 700.

Protokolowala:

Kurirut Muckieu¡icz

P rzewodn i t:zqcy Kom i.sj i llew i zyy ne.j

PawQl Smort¡g


